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The Hong Kong Federation of Youth Groups
Heart to Heart Project

【交表方式】
● 電郵Email：spot@hkfyg.org.hk 或or
● 傳真Fax：3755-7055

《有心計劃》：成為2024-25《有心企業》參加表格
Heart to Heart Project : 2024-25 Heart to Heart Company Application Form

（截止日期Closing Date: 2025-7-31）

	　公司資料Information of Company

	公司名稱
Name of Company
	(中文Chinese)
	

	
	(英文English)
	

	地址
	(中文Chinese)
	

	Address
	(英文English)
	

	公司網址Company Website
	

	

	　公司負責人資料Details of the Head of Company

	負責人姓名
	(中文Chinese)              
	
	( 先生 / 女士 )*

	Name of Company Head
	(英文English)
	( Mr / Ms / Mrs )* 
	

	職銜Position
	(中文Chinese)                            
	
	(英文English)
	

	電話Tel
	
	
	傳真Fax
	

	電郵地址Email
	

	
	

	　公司聯絡人(一)資料Details of the Contact Person (1st)

	聯絡人姓名
	(中文Chinese)
	
	( 先生 / 女士 )*

	Name of Contact Person
	(英文English)
	( Mr / Ms / Mrs )*
	

	職銜Position
	(中文Chinese)                            
	
	(英文English)
	

	電話Tel
	
	
	傳真Fax
	

	電郵地址Email
	

	
	

	　公司聯絡人(二)資料Details of the Contact Person (2nd)

	聯絡人姓名
	(中文Chinese)
	
	( 先生 / 女士 )*

	Name of Contact Person
	(英文English)
	( Mr / Ms / Mrs )*
	

	職銜Position
	(中文Chinese)                            
	
	(英文English)
	

	電話Tel
	
	
	傳真Fax
	

	電郵地址Email
	




	本公司Our company wishes to: ( 請在適用空格內   Please tick as applicable )

	贊助義工服務計劃數目 Amount of Volunteer Service Projects Sponsored

	樂意捐助Sponsor
	《有心學校》及《有心鄰舍計劃》服務計劃的支持捐款：
“Heart to Heart School “ and “Heart to Heart Neighbourhood Project” service projects at:
  HK$4,000 minimum（須捐助最少港幣4,000元以參加成為本年度之《有心企業》）
  HK$8,000
  HK$12,000或以上or above（請註明金額please specify the amount：HK$           ）

	捐款方式
Payment
	 即將郵寄/送遞上述捐款之支票A cheque of above donation will be sent shortly
 因應行政安排將於兩個月內郵寄/送遞上述捐款之支票A cheque of above donation will be sent within two months according to internal procedure
 支票抬頭：香港青年協會青年義工網絡
Cheque payable : The Hong Kong Federation of Youth Groups Youth Volunteer Network
· 郵寄地址：	北角 百福道21號 香港青年協會大廈20樓 香港青年協會《有心計劃》
Mailing add:	Heart to Heart Project, 20/F, the HKFYG Bldg, 21 Pak Fuk Rd, North Point. HK.
· 送遞地址：	鰂魚涌 模範里 香港青年協會大廈20樓 香港青年協會《有心計劃》Delivery add:	Heart to Heart Project, 20/F, the HKFYG Bldg, Model Lane, Quarry Bay, HK.

	收到參加表格及捐款後，本會將於兩星期內郵寄本年度《有心企業》嘉許狀、捐款收據、及電郵本年度的《有心企業》標誌予 貴公司聯絡人，該標誌使用為期一年由2024年9月1日起至2025年8月31日止。
The certificate and the receipt will be sent to your contact person by post while the Heart to Heart Company logo of the year (valid from 1 Sept 2024 till 31 Aug 2025) will be sent by email within two weeks upon the acceptance of your application and donation.



	參與義工服務意向Intention of Joint Service


參與由《有心計劃》提供的義工服務 To participate in the voluntary service provided by the “Heart to Heart Project”
 有興趣 Interested（如有服務招募將以電郵通知公司聯絡人will send enrollment emails, if any, to your contact person）
 沒有興趣 Not interested

	提名商界展關懷標誌意向Intention of nomination of Caring Company Logo


  有意        不需要   由青協提名本公司申請由「香港社會服務聯會」舉辦之24/25「商界展關懷」標誌計劃
  Would like ..  No need  the HKFYG to be our nominator for the HKCSS 24/25 Caring Company Logo

	申報 Declaration


( 請在下列適當空格內   Please tick as applicable )

	本公司
Our company
	 持守誠信原則；
Upholds business ethics and credibility;
 在過去沒有在境內外被裁定任何刑事罪行；
Has not been convicted of any criminal offence within Hong Kong or overseas;
 過去沒有涉及任何道德上的控訴，而被相關法定機構裁定須承擔責任。
Has not been found any ethical conviction brought by concerned statutory body(ies) in the past.



本人謹此聲明，本表格內所填報的資料，乃根據本人所知及所信，全屬真確無訛。
I hereby declare that the information provided is to my knowledge true and accurate.
	

	



	
	





	
	公司負責人簽署
	
	公司印鑑 / 日期

	
	Signature of Head of Company
	
	Company Seal / Date



